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PRoToKoŁ
Z XISESJI RADY MIEJSKIEJ

w MAŁoMICACH
z dnia 11 czerwca f007r .

xI sesja Rady Miejskiej^ odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego
i rozpoczęła się o godzinie 13''

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych'
Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

W sesji uczestniczyli: Pani Małgożata Sendecka Burmistrz Małomic, Pan wincenty
Chłostowski sekretarz Gminy, Pani Barbara Kurowska Skarbnik Gminy, Pan Ańur
Feliński Kierownik Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej, Pan Zdz|sław
Pilarski Dyrektor Zespołu Szkół w Małomicach' Pan Eugeniusz Barylak Radny Rady
Powiatu. pŹe\ł'odniczący olganów \ł}konawczych jednostek pomocniczych, radni'

Do pkt l

Otwsrcie sesii.

Przewo.I iczący Ra.l! Miejskiej radny J.,cek Polak dokonał ot'rrarcia XI sesji
Rady Miejskiej w Małomicach'

Powitał wszystkich zaproszonych gości: PaniąMałgorzatę Sendecką Burmistża
Małomic, Pana wincentego Chłostowskiego Sekretarza Gminy, Panią Barbarę
Kurowską Skalbnika Gminy' Pana Ańura Felińskiego Kiero\łĄ ka Miejskiego Zakładu
Gospodarki Komunalnej' Pana Zdzisława Pi]arskiego Dyrektora Zespołu szkół w
Małomicach' Pana Eugeniusza Barylaka Radnego Rady Powiatu' przewodniczących
olganów wykonawczych jednostek pomocniczych, gospodarzy sesji Panie i Panów
Radnych (lista zaproszonych gości stanowi fałącaik do protokołu)'

Pruewodt'icząc), Rady Miejskiej oświadczył, że na stan 15 radnych w sesji
uczestniczy 13 radnych, 1 radny Krzysfof Pawelec nieobecny usprawiedliwiony,l
radny Michał Przysiężny nie usprawiedliwiał się. Zatem Rada jest władna do
podejmowania prawomocnych uchwał i postanowięń'



Do pkt 2

Prze dstaw ienie po rzcd k u o brad.

Pne,,odhiczący Rady Miejskiej rudny Jacek Polak ptzedstawił proponowany
porządek obrad XI sesji (w załączeniu do protokołu).
Poprosił o zgłaszanie propozycji i uwag do proponowanego porządku obrad'

'tll''is'z wnioskowała o wycofanie w pkt. 7 polządku obrad projektu uchwały w
sprawiet

l. zmieniającej lchwalę w sprawie zasod gospodarowania nierucho,,|ościami
s |a n owi ąq, m i w las n ość G mi ny Mą lo,ni c e

uzasadniając, że popżednia uchwała w sprawie zasad gospodarowania
nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Małomice posiada wiele
puŃtów' którę należy dostosować do aktualnego stanu prawnego.
Częściowa zmiana rv/w uchwały nie załatwi sprawy całościowo i należałoby i tak
do niej powócić'

P|zewodniczący Rądy Miejskiej poó,da1l pod głosowanie zgłoszony wniosek'

Głosowanie: za 13 radnych' przeciw - 0 radnych' wstrzymało się 0 radnych

Pnewodniczący Rady Miejskiej oświadczy|' że wniosek został przyjęty

Przewo.I,,iczący Rfuly Miejskiej p edsta\\it proponowany porządek obrad sesji
7 naniesioną zmianą i poddal go pod głosowanie'

Głosowanie: za- 13 radnych, przecirv - 0 radnych. wstrzymało się - 0 radnych

Przewodniczący Rady Miejskiej oświadczył' żę porządek z naniesioną anianą
został przyjęty (w fałączeniu do Fotokołu)'

Do pkt 3

Pnviecie orotokolu z WII sesii, któru odbvła sie 28 marca 2007roku, X sesii
z dnia 27 kwietnia 2007roku.

P|ze,9o.lniczący Rady Miejskiej poinformował. że komisja sprawdzająca
protokół w składzie: Radny Jacęk Grzelak. Radny Józef Karpiński, Radny KŹysztof
Kołton zapoznała się z protokołem z VIII sesji Rady Miejskiej z dnia 28 matca 2007
roku nie wniosła uwag.

Pruevod,ticzący RadJ, Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie protokotu
z VIII sesji Rady Miejskiej z dnia 28 marca 2007 roku.



Głosowanie: za 13 ftdnych, ptzeciw 0ladnych, vr'strzymało się 0 mdnych

Prue|'odniczący Rady Miejskiej oświadczył, że protokół z vIlI sesji został
ptz}ljęty '

Płze'vodniczący Rady Miejskiej poidormował, że komisja sprawdzająca
protokół w składzie: Radna Anna Hanasiuk, Radna Stefania Mabcha, Radny Roman
Marciniak zapoznała się z plotokołem z x sęsji Rady Miejskiej z dń'a2'7 kwietna2007
roku nie wniosła uwag'

Pfzewo.lniczący Ra.]y Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie protokofu
z X sesji Rady Miejskiej z dnia 27 kwietnia 2007 roku

Głosowanie: za _ 13 radnych, przeciw _ 0 radnych, \'r'strzymało się _ 0 radnych

Ptx,ewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, że protokół z x sesji został
plzyjęty.

Do pkt 4

Infotmacia Burmistrza z okresu międtvsesyinego i sprawozdanie z
wykonania uch'i]ał'

Pruewodniczący Ra.ly Miejskiej ldzielił gł.osu Pani Butmistrz Małomic

Bumistfz pfzędstawiła informację z okesu międzysesyjnego za okes kwiecień, maj'
do 11 czerwiec 200,It' otM sprawozdanie z \'r'ykonania uchwał (w załączeniu do
protokołu)'

Burmistrz poirformowała, że wpłynęło wystą)ienie pokontrolne z Regionalnej Izby
obrachunkowej z przeprowadzone1 kompleksowej kontroli przez Regionalną Izbę
obrachunkową w dniach od 3 stycznia do 30 marca 2007r' w zakresie gospodarki
|rnansowej onz zanówiei' publicznych Gminy Małomice za f006r. zap'Ąała, czy
odczytać wystą)ienie pokontlolne, Radni wyrazili zgodę, aby nie cą,tać informacji
(wystą)ienie pokontro]ne w załączeniu do plotokołu)'

Płzeworlniczący Rądy Miejskiej poinformował, żę wystąrienie pokontrolnę z
przeprowadzonej kompleksowej kontroli przez Regionalną Izbę oblachunkową
znajduje się do wglądu w biurze Rady.

Ptzewodnicząc! Rady Miejskiej poptosił o zgłaszanie p1tań'

Udział w obradach se sjizgłosił Radny Michdl Płłsiężny stan radnych,ly'.

Radny lacek GrueIąk Z.'''Iócił uwagę, iż w BIP nie można pobrać _ otwoŻyć
niektórych informacji.

SołĘs Ewa Ciućłr,dńska zwróciła uwagę' iż podjęte działanie informujące
mieszkańców wsi Lubiechów o obowiązkach ciążących na posiadaczach psów jest



nieskuteczne i zaproponowala podjąć inne działania w wyniku, których osiągniętoby
zamieŹony cel.

Burmistrz w)aś łą że gmina w budŹecie zaplanowane ma środki w kwocie 6 lysięcy
złotych na dzień dzisiejszy wykożystano już 507o. Ponadto grrrina bierze pod uwagę
możliwość wybudowania boksów dla bezdomnych psów na oczyszczalni ścieków lub
wejśó w współpracę z gminą szprotawa i wybudowanie wspólnego schrcniska'

Do pkt S

Informacia Przewodniczqceeo Rodv Mieiskiei w okresie miedzvsesyinvm,

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację z rea|izowanych zadń
za okres od 27 kwietnia 2007 r.do 11.06.2007r.,j.n,:

l. w okesie międzysesyjnym Przewodniczący Rady uczestniczył w uroczystości
jubileuszowej 50- lecia Klubu sponowego .,Iska'' Matomice, na którym \ł imieniu
całej Rady zyczy| działaczom i zawodnikom klubu sukcesów i licznej grupy
sponsorów.

2. Dnia 3'05.07r. uczestnicfył w uroczystościach rocznicy uchwa|enia Konst}tucji
3 Maja.

3. W dniu 5.06.07r' uczestniczył w wspóInym posiedzeniu obu Komisji Rady.

4. W czasie pełńenia dyżurów odbył kilka rozmów z n]ieszkańcami Małomic'
Mieszkńcy ul. Kościuszki prosili o zalatwienie materialu na rcnowację krzyża na
skrzyżorvaniu ul. Kościuszki i ul' Chrobrego. Ponadto dwie mieszkanki Małomic
informowaty o otrzymaniu odmowy przyznania zasiłków z oPS bez uzasadnienia.
Zapy'tał, czy tak być powinno?

5' Przygotow}nvał materiały, które przędstawiane sąna dzisiejszej sesji'

ó. Skerował pismo dot. wyrazenia opinii w sprawie budowy boiska nad zalewem do
Pręzesa Koła PZW i Przewodniczącego Samorządu Mieszkńców Małomic.

7. Poinformował o piśmie ZatządllKo|aPZw w Małomicach dot. barakowozu,
o czym była mowa na posiedzeniu Komisji Rady ( w załączeniu do plotokołu).

7' Poinformo\^al. że wplynęło pismo Prezesa sądu Rejonowego * Żaganiu dot.
wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Zaganiu ( w załączeniu do protokofu)
poza tym przedstawił informację Banku Gospodarstwa Kmjowego dot.
finansowania budowy lokali socjalnych mieszkań chronionych, noclegowni
i domów dla bęzdomnych ( informacja w załączeniu do protokofu).

8. Poinformował, ze wpłynęło pismo Kolegium Regionalnej lzby obrachunkowej w
Zielonej Górze informujące kolejnych dwu uchwałach' które naruszająprawo'
Ponowił wniosek dot. rzętelniejszego przygotow}ryania uchwał.



Ptzewo.I,ticzącd Ko,nisji Rewizljnej radna Alina Benedyk oś,ł"ladczyła, że komisja w
dniu 5 maja 2007r. odbyła wspólne posiedzenie z KomisjąBudżetu, Gospodarki
i splaw Społecznych opiniowała projekty uch\ł'ał' które przedstawiane są i
podejmowane na dzisiejszej sesji.

Pruewodniczący Komisji Budżetu, Gospoda*i i sprd,9 Spolecznych radny Jacek
Gnelak oświadczy|' że komisja odbyła jedno wspóIne posiedzenie z Komisją
Rewifyjną w dniu 05 maja 2007 roku opiniowała projękty uchwał, które plzedstawianę
są i podejmowane na dzisiejszej sesji. Ponadto drugim punkem organizacyjnym było
wyjścię radnych nad zaleł' w celu wyrażenia opinii w sprawie lokalizacji boiska
sportowego wielofuŃcyjnego ogólnie dostępnego.
W dniu 2 maja 2007r. uczestniczył w posiedzeniu samorządowym w Warszawie
zorganizowanym przez Dyrekcję Generalną Lasów Pństwowych, Ministerstwo
ocfuony Środowiska i Wicepremiera Przemysławem Kosiewskiego' którego tematyką
były sprawy przyrodnicze' ocbrony środowiska i pozyskiwarria środków unijnych.

Burmistrz poinformowała, że w dniu 10 czerwca 2007r' uczestniczyła w spotkaniu z
mieszkańcami na ,,Gliniankach''' gdzie omawiano sposób rozwiązaria problemu
kąlieliska w Małomicach, po wstępnych dyskusjach ustalono, żę pierwszym krokiem
będzie zbadanie wody i stwierdzenie, czy nadaje się do kąlie|i, kolejny krck to
żhąA^ńiF ń^A]^źa

Pfze|oodniczący Ro.Iy Miejskiej poprosił o zgłaszanie p}'tan stwieńza:]ąc' Że nie
ma py,tań przeszedł do ko|ejnego punktu porządku obrad sesji.

Do pk, 6

InterDelocie i zapvtania rudnvch i soltvsó|u

PĘevo.lniczący Rab) Miejskiej poprosił' o zgłaszanie interpelacji i zapytań'

Pnewodniczący Rady Miejskiej Jacek Polak

zap}'tał' czyjest okręś|ony termin zakończenia prac związanych z przebudową
skweru pŹy Urzędzie Miejskim Plac Konstytucji 3 Maja.

Radny Krołsztof sakuta

zap',ta|, czy pracovnicy Urzędu w ostatnim okesie otrzymali podwyżki
wynagrodzenia.

Radny Jan Cichanowicx

ZapyĄał, czy gmila zamierza kontynuować prace związane z organizowanpn placem
zabaw nad zalewem.

Radny Michał Pnysiężny

Poprosił o wyjaśnienie, jakie koki zostały poczynione w zakesie wykonania prac



związanych z usunięciem ze skrajni drogi powiatowej zalegającej tam ziemi'

Zgłosił wniosek o z',uócenie się do Związku Pszczelatzy we wsi Bobrzany, by prace
związane z pozyskiwaniem miodu przeprowadzali w sposób i w czasie, który
minimalizowałby uciązliwość (ukąszenia pszczół) z tego wynikające dla osób
postronnych.

Radna Alina Benedyk

Wnioskowała o usunięcie zdewastowanych ławek przy Placu Tysiąclecia od strony
cmentaŹa Komunalnego'

Sohys Eva Ciućmańska

Zapyała. jakie są mozliwości by Gmina w ramach stypendiów szko|nych przyztnła
osobom uprawnionym środki na zakup mundurków szko]nych.

Sollys Rornah Szfttidt

Zgłosił wniosek o przystą)ienie do prac związanych z wykaszarriem poboczy dróg
gmirrnych w szczególności o nawierzchni gruntowej i wskazał przykładową dlogę
we wsi Chichy za świetlicą wiejską

Przetllodniczący Rady Miejskiej ogłosił puerwę w obradach sesji, po przelwle
wznowił obrady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad sesji'

Do okl 7

Podiecie uchwał w sprawie:

wyrażenid zeodv ng zawarcie umowv na dolinansowanie Druiektu pt.
,,Cent um ktvwności eimntzi a I istv''realizowanepo otzez Publiczne
Gimnazium w Malomicach i zabeaieczenie prawidłox,eeo
wvdatkowania tvch środków w formie weksla ,,in blanco',:

Ptzewodniczący Ra.ly Miejskiej poprosił o zgłaszanie propozycjl 1
uwag do projektu uchwĄ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umo\^T na
dofinansowanie projektu pt. ',centrum aktywności gimnazjalisty''realizowanego
pżez Publiczne Gimnazjum w Małomicach i zabezpteczenie prawidłowego
wydatkowania tych środkórv w formie weksla ,'in blanco',, stwierdzając, że nie
ma uwag poddał go pod głosowanie w treści przedstawionej (w załączeniu do
protokołu)'

Radny Jan Cichanowicz chwilowo nie uczcstniczył *.obradach sesji _ stan
mdnych 13.

Głosowarrie| za 13 radnych, przeciw . 0ladnych' wstrzymało się _ 0 radnych

Przewodniczący Rady Miejskiej oświad'cz:ył, że uchwała została podjęta.



wvraż'enia zgodv na za||,arcie umo|!,v na dofinansowanie proiektu pt.

.,Z tradvcią w świat,, realizowanego przez Publicznq Szkołe
Podstawq w Chichach i zgbez,pieczenie prtwidłoweeo wvdgtkowania
hlch środków w formie weksla ,,in blanco''

Prze|9o.I,|iczący Rdd! Miejskiej poprosił o zgłaszanie propozycji i uwag
do projektu uchwĄ w splawie \łyrażenia zgody na zawarcie umo\łry na
dofinansowanie projektu pt' ,,Z tradycją w ś\ł.iat'.Iealizowanego przęz Publiczną
Szkołę Podstawą w Chichach i zabezpieczenie prawidłou,ego wydatkowania tych
środków w formie weksla ',in blanco''' stwierdzając' że nie ma uwag poddał go
pod głosowanie w treści przedstawionej (w załączeniu do protokołu)'

ołosowanie| za _ 13 radnych. przecirv - 0 radnych, wstrzyrrało się _ 0 mdnych

Prxewodniczący Rotty Miejskiej oświadczy|. że uchwała została podjęta'

v,vrażenia zgodv na zawarcie umowy na dofingnsowdnie Droiek|u pt.
,,Ng tropach skarbó||} ziemi Nadbobrznńskiei,' realizowaneeo orzez
Publiczna Szkołe Podstawq w Małomicach i zabeajieczenie
Drawidłoweeo |,vda,kowania tvch środków w for,nie weksla ,'in
bluco"

PĘewod,riczący Rady Miejskiej poprosił o zgłas2anie propofycji i
ur;rag do projektu uchwały rł.sprawię $yrażenia zgody na zawarcie umowy na
dofinansowanie projekfu pt. ,Na tropach skarbów ziemi Nadbobrzańskiej''
realizov'anego przez Pub|iczną SzkoIę Podstawą w Małomicach i zabezpieczente
prawidłowego wydatkowania tych środków w formie weksla ,'in blanco',
stwierdzając. że nie ma uwag poddał go pod głosowanie w heści przedstawionej
(w załączeniu do protokolu)'

ołosowanie| za 13 radnych' przeciw - 0 radnych' wstrzymało się _ 0 radnych

Prze,|,odniczący R.ld! Miejskiej ośwtadczył', że uchwała została podjęta

zrnienigiaca uchwałe w sDrah,ie ustglenia reeulaminu Drzvznawania
nauczycielom dodatków i innvch elemen|ów ',ynaeradzania w
o lacób,krch oświatowv ch prowudzo nvch przez Gmine Małomice :

Radny Jan Cichanowt...z zgłosił udział w obradach sesji stan 1y' radnych

Przewodlticzący Ro.Iy Miejskiej poptosił' o zglaszanie uwag do projektu
uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu
przyznawania nauczycielom dodatków i innych elementów wynagradzania w
placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Małomice ' stwierdzając'



że nie ma uwag, poddał go pod głosowanie w treści przedstawionej ( w załączęnlu
do protokołu)'

Głosowanie: za 14 tadnych' przeciw. 0 radnych, wstrzymało się _ 0 radnych

Pfzewod,,icząc) Rady Miejskiej oświadczył' że uchwała została podjęta.

Upowgż'nienia Burmistrza do wvrgż'enig zgodv na użvwanie herbu
midstd Małomice :

P|zei,odniczqcy Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie uwag i p}.tali do projektu
uchwały rv sprawie zmieniająca uchwałę w splawię upoważnienia BurmistŹa do
wyrażenia zgody na używanie herbu mista Małomice, stwięrdzając, że nię ma u\łag i
pytań poddał projekt uchwały w treści przedstawionej pod głosowanie (w załączeniu do
protokohr).

Głosowanie: za l4 radnych, pŹeciw . 0 radnych, wstrz)Tnalo się _ 0 mdnych

Pfzewo.Inicząc)/ Rady Miejskiej oś\,łiadc4ł' że uchwała została podjęta.

Zmian budż'elu eminv na 2007 rok.

Przewodniczący Rdrly Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie
projektu uchwały. otrzymanej autopoprawki w dniu dzisiejszym'

skańiik ptzedstawiła projekt uchwaly w splawie zmian budŹefu grrriny na 2007r.
( w załączeniu do protokotu).

Przewo.Iniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie uwag i p}tan do
projektu uchwały w splawie zmian budżetu gminy na 2007 rok.

Pfzewodniczący Rady Miejskiej zwócił nwagę' że rozchodzi się o dział 926
Kulfura fizyczna i spoń i ujęty zapis,saM,iamy na spor| u,Gminie-rozwój bazy
sportowo-rel{reacyjnej ha tere ie Pąrku w Mąłomicąch',, zgłosił l9 h i o s e k dot.
.miany trcści zapisu i lak :

,,Modełhizacja i rczbudowa bazy sportowo-rckleicyj,'ej w Mało,nicach,,

Prze|qodńiezący Ra.Iy Miejs kiej pod'dał pod głosowanie wniosek.

Głosowanie: za _ 9 radnych, przeciw. 5 radnych, wstrzymało się 0 radnych

Płzewodniczący Rady Miejskiej ośwtadczył' że wniosek został przyjęty.

Przewodniczący Rddy Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały z
naniesiona zmiana



Głosowanie: za _ 9 radnych, przeciw - 5 radnych, wstż}mało się 0 ladnych

Pruewodniczący Rddy Miejskiej oświadczył, że uchwała została podjęta

Do ptk,8

Informacia z orac Rady Powiqtu Żaggńskiego.

Plzewodniczący R,dy Miejskiej poplos|l Radnego Rady Powiatu Zagńskiego,
p. Eugeniusza Barylaka o przedstawienie informacji z prac Rady Powiatu Zaganskiego.

Rddfiy Rdlly Potlitltu żagańskiego p' Eugeniusz Barylak poinformował, Źe w dniu
3I fiaja 200.1 roku odbyła się VIII sesja Rady Powiatu Zaganskiego, któIej tematęm
było:

l. lnformacia starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami.
2. Sprawozdanie Pouialo\\ego lnspeklora \adzoru Budowlanego rł Żaganiu.
3. Podjęcie uchwał w sprawie:

. zmian budżetu Powiatu Żaganskiego,
- przekazania prowadzęnia szkół Zespołu Sfkół w Rolnicze Centrum Kształcenia
Ustawicznego w Henrykowie;
-zasad udzielania pomocy zdlowotnej dla nauczycieli szkół i placówek
oświatowych. dIc któ11ch organem prowadzącymjest Powiat Zagański:

-ustalęnia najniższego !\rynaglodzenia zasadniczego dla pracowników
niepedagogicznych zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych Powiatu
Żagaiskiego otaz lzgodnienia wartości j ednego punktu w złotych;

- w1.rażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność
Powiatu Zagańskiego orazLdrzecznatfecf Gminy Szprotawa o stafusie miejskim'

Udzięlił krótką odpowiedz na zap}tanie Radnego Michała Przysiężnego w sprawie:
,'!)j\śnie ia, jakie ktoki zostdly poczy ione w zakrcsie wkonania prac związą,lycl1 z
usunięcie,n ze skruj i .lłogi pot|iltowej zalegającej tam ziemi, infomując ,że po
dokonaniu wizji w telenie wg potżeb fostanie ściągnięta zalegająca ziemia z poboczy
dróg. Poinformował, i.e wzdŁnz drogi powiatowej ul. Chrobrego usunięto sfupy
granitowe ustawiając w to miejsce ''pachołki'''

Radny Henryk Bałc1lński poprosił Radnego Rady Powiafu o ponowienie na sesji
Powiatu zgłasfanęgo przez niego wniosku dot' wycięcia suchych gałęzi na drzewach
rosnących wzdłuż drogi powiatowej i pŹeplowadzenia lemonfu poboczy'

Rdd,ly Romin Małcizjoła poparł wniosek Radnego Henryka Bałuczyńskjęgo'

Prze|'odniczący Rady Miejskiej poprosił Radnego Rady Powiafu, aby
pźekazał, i.ęby \anastępne obrady sesji Rady Miejskiej przybył Radny Marek Janas i
spotkał się z Radą



Dopkl.9

I n|erDelaci e i zaDvtanig mieszkańcó||,

Przewo.]niczący Rndy Miejskiej poplosił o zgłaszanie interpelacji i zap)'tań
stwierdzając, że nie ma interpelacji przeszedł do kolejnego punl1porządku.

Do ptk.10

llnioski.

Pfzewodniczący Rady Miejski! pop|osił o zgłaszarrie wniosków i pyań.

Ridny Jan Cichdhowicz

Zapytał się, kiedy zostanie przeprowadzony remont schodów przy Bibliotece
Publicznej w Małomicach.

Burmistrz poinformowała, że zadnie dot. remontu schodów przy Bibliotece Publicznej
w Małomicach zostało przyjęto do realizacji i zostanie wykonane w najbliższym czaste.

Rąrlny Jacek Grzelak

Zgłosił wniosek by rozwałć możliwośó uwzględnienia w projekcię zagospodalowania
terenów nad zalewem moŻ|i\,\ości zorganizowania .. skepr-narku...

Zgłosił wniosek o zabezpieczenie dodatkowego terenu pŻylegającego bezpośrędnio do
placu zabaw nad za|ewem w celu powiększenia istnięjącego placu zabaw'

Prze|vodhiczący Rad! Miejskiej Jacek Polak

Zap},tał, czyjest okeślony temin zakończenia prac związanych z przebudową
skwelu przy Urzędzie Miejskim P|ac Konsqłucji 3 Maja.

Wnioskował o odmalowanie sali posiedzeń i biura Rady oraz zakup urządzeń
naglywaj ących.

Wnioskował, aby zwrócić się do Marszałka Wojewódfwa o lemont linii kolejowej
Zary.Legnica. Stosorłne pismo skierować do gmin przez które w/w linia kolejowa
przebiega.

Wnioskował o wykonanie jednostronnego chodnika \łfdłuŻ ul. Konopnickiej na
odcinku od u|' MĄn!cza w kierunku osiedla Zeromskiego.

wnioskował o zakup mat€Iiału na wykonanię renowacji kzyża na skrzyżowanlu
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ul' Chobrego i Kościuszki''

Rad ny He n ry k B dł ucł, ń s k i

Zgłosił wniosek by powiązać remont dachu Użędu z remontem schodów do Urzędu.

Rad,ry Romąfi Maf c ih ig ka

Zgłosił wniosek o podjęcie działari związanych z zapobieganiem s}'tuacji, aby
osoby dorosłe nie załatwiały swoich potrzeb frzjologicznych w okolicy świetlicy
wiejskiej.

Do ptk,11

Od oow ie dzi n a i nle rp elaci a

Pnewodnicu1cy Rady Miejskiej poprosił Burmisttz o udzielenie odpowiedzi na
zgłoszone interpelacje.

Butmistrz udzieliła odpowicdzi na wnioski zgłoszoneI

I' Pnewodniczącego Rad), Miekkiej Jdcktl Polnk.l w sprawie okeślenia teminu
zakończerjia prac zwięanych z przebudową skweru ptzy Urzędzie Miejskim Plac
Kons$4ucji 3 Maja informując, że trudno jest okeślić zakończenie prac. Prace
wykonpvane są w ramach robót publicznych'

2' odnośnie podwyżek w Urzędzie poinformowała, żę w ostatnim czasie pracownicy
nie otrzymali podwyżek' Utworzono Iegulamin motywacyjny ptzyznając
pracownikom nagrodę motywacyjną w wysokości 200 zł. brutto ptzez oktes 4
miesiący.

3. Wniosek w sprawie zabezpieczenia dodatkowęgo terenu przylegającego
bezpośrednio do placu zabaw nad zalewem w celu powiększenia istniejącego placu
zabaw przyjęty zostanie do lealizacJl.

4. wniosęk dot. wykaszaniem poboczy dróg gminnych w szczegó|ności o
nawieźchni gluntowej przyjęty zostanię do realizacji'

Burmistr7 ośńadczyła, że odpowiedzi na zgłoszonę interpelacje i wnioski udzięli w
i Fm iń i p  ń .  n i ćm ip

Do pkt 12

Info rmaci e i o św itttlcze n ia.

Pfzewodnicząc! Rady Miekkiej rudł|y Jacek Polak poptosił o zgłaszanie
tuformacji.
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Burmistfz pfzędsta$łiła informację w sprawie realizacji planowalych zadan dot' dróg
powiatowych, informując, że Powiat jest skłonny do pfzekazanja dróg do gminy ze
względu na finanse' Finansowani e dtóg ptzez powiat rozpocmie się w 20l0 roku i na
pewno nie będzie to Gmina Małomice' gdyż w pierwszej kolejności wyznaczona jest
droga w Gozdnicy' w tęj chwili powiat ma zaplanowane 50.000fł. na inwestycje
drogowe.

Pfze|qodnicząc! Rady Miejskiej poplosił Radnych o w1pełnienie aŃiet
anonimowych Policji dot. społecznej oceny bezpieczeństwa i pracy Policji, a także
oczekiwań w tym zaklesię na 2007 rok, ponieważ należy 1e przekazać Powiatowej
Komendzie Policji w Żaganiu' Wypelnione ankiety nalęży złożyć w biurze Rady.

P|zewod,,iczący Rady Miejskiej przedstawił skład Komisji sprawdzającej
prawidłowość protokofu w II kwartale 2007roku :

l. Radna Anna Hanasiuk
2. Radna stefania Małycha
3 . Radny Roman Marcińak

Prlewodniclący Rądy Miejskiej poinformował, iż w nowym rozk|adzie jazdy
PKP pojawił się kws pociągu do Wrocławia (jest to realizacja wniosku zgłoszonego
przez Przewodniczącego Rady). Młodziez studiująca może dojechać w niedzielę do
Wrocławia, pociąg odchodzi z Małomic o 17.tęj (przesiadka w Legnicy z pociągu na
pociąg).

Do pkt l3

Zakończenie

Przei,odniczący Rąd! Miejskiej oświadczył' że porządek oblad został
wyczerpany i zamknął sesję Rady.

Sesja zakończyła się o godzinie 1505
Na tym plotokół zakończono i podpisano.
Protokół zawiera 13 ponumerowanych ston'

Proloh dnL

Kryst eJewska
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